

Date: 14th June 2022

التاريخ: ١٤ يونيو ٢٠٢٢

Subject: Appointment of Head of
Internal Audit

الموضوع: تعيين مدير التدقيق الداخلي

After compliments,

تحية طيبة و بعد،،،

The Board of Directors of Takaful Oman Insurance S.A.O.G. would like to announce that it has appointed Ms. Zahraa Ali Al Yahmadi as Head of Internal Audit effective 5th of June 2022.

يسر مجلس إدارة شركة تكافل عمان للتأمين ش.م.ع.ع. إعلان عن تعيين الفاضلة / زهراء بنت علي اليمدي كمدير للتدقيق الداخلي اعتباراً من تاريخ ٥ يونيو ٢٠٢٢ م.

Zahraa holds a Bachelor Degree in Finance from Sultan Qaboos University and a Master of Business Administration from the University of Strathclyde, UK. She is also a Certified Fraud Examiner (CFE)

الفاضلة / زهراء حاصلة على درجة البكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس وماجستير في إدارة الأعمال من جامعة ستراثكلاید بالمملكة المتحدة. وهي أيضاً مراقب احتيال معتمد.

Zahraa has over 15 years of experience in Audit and Finance & Accounts. She has previously worked with companies in the Insurance and Oil & Gas industry.

لدى الفاضلة / زهراء خبرة تزيد عن ١٥ عاماً في مجال التدقيق والشؤون المالية والحسابات. عملت سابقاً في قطاع التأمين وقطاع النفط والغاز.

With Kind Regards,

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير



Neelmani Bhardwaj
Acting CEO



نيلمانى بهاردواج
القائم بأعمال الرئيس التنفيذي